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نوسازی اتوبوس ها و تاکسی ها  با مولدسازی
زاکانی: برای تجهیز حمل ونقل همگانی به ۵۰۷ هزار میلیارد تومان نیاز است که این مقدار را باید از طریق مولدسازی  به دست بیاوریم 

یک پنجم خودروهای تهران، ترمز استاندارد ندارند
گزارش همشهری از وضعیت معاینه فنی وسایل نقلیه تهران در سال جاری

این روزها با نزدیک شدن به تعطیلات نوروز، بازار مراکز معاینه فنی، 
داغ داغ اســت. جدیدترین اطلاعات رسیده از ستاد معاینه فنی 

تهران به همشهری نشان می دهد که از هر 3خودروی تهران یکی 
در آزمون وضعیت ظاهری مردود می شــود. از سوی دیگر به ازای 
هر 4خودروی پایتخت، یکی از نظر گازهای خروجی غیراستاندارد 
و آلاینده ایراد دارد و از هر 5خــودرو، یکی هم نقص اثرگذار ترمز 
دارد ؛ تجربیات جهانی نشان می دهد که یکی از راهکارهای علمی و 
اقتصادی برای کاهش آلودگی هوا و ارتقای سطح ایمنی تردد، انجام 

به موقع معاینه فنی خودروهاست. طبق آخرین اطلاعات سیاهه 
انتشار شرکت کنترل کیفیت هوای تهران، سهم منابع متحرک در 
تولید آلاینده های گازی 83درصد و در تولید ذرات معلق 61درصد 
است. بدین ترتیب پایش مستمر این منابع می تواند در کنترل آلودگی 
هوای کلانشهر تهران و همچنین کاهش تصادفات ناشی از نقص فنی 

مؤثر واقع شود و معاینه فنی تنها راه این پایش است.

مولدسازی در دولت ســر زبان هاست و حالا 
این بحث به حوزه شــهری کشــیده شده و 
منتقدان به دنبال تشــابه میان مولدسازی 
دولت و مولد ســازی  در شــهرداری تهران 
هستند. در این بین، عده ای به اشتباه از طرح 
مولدسازی در شــهرداری با عنوان »فروش 
املاک شــهر« یاد می کنند؛ فارغ از اینکه با 
نگاهی به تجربه زیسته شــهرداری تهران 
متوجه می شوید که مدیریت شهری با فروش 
املاک، در جای دیگــری ارزش افزوده ایجاد 
می کنند. فروش املاک شهری از ادوار گذشته 
در مدیریت شــهری وجود داشته و به عنوان 
مثال، شــهرداری تهران بــرای تامین مالی 
۲۰درصد از هزینه های پایتخت و تامین بخشی 
از منابع غیرنقد خود در ســال۹8 - یعنی در 
دوره مدیریت شهری گذشته - لیست اموال 
قابل فروش و 5۹5 فقره از املاک تحت مالکیت 
خود را منتشــر و اعلام عمومی کرده است و 
فروش املاک در شــهرداری موضوع تازه ای 
نیست. اما شهرداری ها برای فروش املاک خود 
باید مصوبه شورای شهر که نهاد نظارتی است 
را دریافت کنند واین اقدام باید با تأیید آنها 
صورت گیرد. این در حالی است که شهرداری 
تهران در دوره اخیــر، علاوه بر تأیید اعضای 
شورا، برای افزایش شفافیت و کاهش فساد، 
بخشی از املاک قابل فروش خود را در بورس 
عرضه کرد که اقدامی نوین محسوب می شود.

خام فروشی نداریم
شهرداری تهران قصد دارد با 
مولد ســازی  ارزش افــزوده 
املاک خود را افزایش دهد و 
بنا به گفته شــهردار تهران با 
این کار به دنبال اســتفاده بهینه از امکانات شهر 
اســت. علیرضا زاکانی در تأیید ایــن موضوع به 
همشهری گفت: »مولدسازی رویه ای عقلانی در 
شهرداری است تا از امکاناتی که استفاده می کنیم 
حداکثر بهره مندی را داشته باشیم و در واقع آنچه 
به عنوان مولدســازی در دولت مطرح می شود با 
مولدســازی در شــهرداری تفاوت دارد. به هیچ 
عنوان فروش گســترده اموال در شــهرداری و 
مواردی از این قبیل که مطرح شده، صحت ندارد.« 
ابوذر مختــاری، مدیرعامل ســازمان املاک و 
مســتغلات شــهرداری تهران نیز درباره فروش 
املاک شهرداری تهران اینگونه توضیح داد: »ما 
خام فروشی نداریم و برخی از املاک را در بورس 

به فروش رساندیم.«
شهردار تهران همچنین در حاشیه جلسه دیروز 
هیأت دولت، مولدسازی در شهرداری را استفاده 
حداکثری از امکانات شــهر دانست و گفت: »به 
۵۰۷ همت )۵۰۷هــزار میلیارد تومــان( برای 
حمل ونقل عمومی نیاز داریم و ایــن مقدار را از 
طریق مولدسازی باید به دســت بیاوریم. دولت 
تکالیف خود را نسبت به ما در مقایسه با دولت های 
گذشــته بهتر انجام داد و من روز سه شــنبه در 
صحن شــورا هم این موضوع را عنوان کردم؛ اگر 
بنا باشد با بودجه دولت کارهایمان را پیش ببریم، 
کارها پیش نمی رود.« زاکانی به نحوه مولدسازی 
اموال در دولت و شهرداری تهران اشاره می کند: 

»دولت زمین های خود را ارزشگذاری و بارگذاری 
می کند و با ارزش افزوده به فروش می رســاند اما 
مولد سازی  ما به این معناســت که از هر چیزی 
که داریم حداکثر اســتفاده را می کنیم. به عنوان 
مثال ۷خط متروی ما با تی بــی ام قطر ۹ کلنگ 
خورده است که قرار شد ۴خط بعدی  را با تی بی ام 
قطر ۱۵.۸ کلنگ بزنیم تا علاوه بر مترو، یک خط 

اتوبوس هم از آن استفاده کند.«

زمین برای شهرداری مانند نفت برای دولت 
نایب رئیس شورای شهر تهران 
هم درباره طرح مولدســازی 
شهرداری به همشهری گفت: 
»یکــی از مشــکلاتی که در 
کشــور داریم خام فروشــی اســت. مــا نفت را 
خام فروشــی می کنیم درحالی که اگر نفت را با 
موضوعات مورد مصرف، تبدیل بــه کالا کنیم؛ 
چندین برابر فروش نفت آورده دارد. مولدسازی 
در دولت بیشتر در زمینه املاکی است که مبالغ 
بالایی دارند و دولت می توانــد برای بخش های 
عمرانی و توسعه کشور از آنها استفاده کند.« پرویز 
سروری با اشــاره به این نکته که مولدسازی در 
شهرداری با دولت متفاوت است، افزود: »به دنبال 
این هستیم تا با مولد سازی ، حداکثر استفاده را از 
ظرفیت های موجود داشته باشــیم. زمین برای 
شــهرداری مانند نفــت برای دولت اســت ولی 
خام فروشــی نمی کنیــم و بایــد اقداماتی روی 
زمین ها انجام دهیم و با این کار ظرفیت زمین را 
چندبرابر خواهیم کرد و می توانیم در پروژه های 
عمرانی مورد استفاده قرار دهیم. شهرداری اطراف 
خطوط متروی در حال ساخت را توسعه می دهد 

تا ارزش افزوده ایجاد شــود و با مولد سازی  آنها 
درآمد خوبی برای شهر ایجاد کند.« نایب رئیس 
شورای شهر تهران تأکید کرد: »شهرداری درآمد 
نقدی و غیرنقدی دارد که بخشی از درآمد غیرنقد 
معطوف به املاک اســت و در این زمینه می توان 
فعالیت کرد ولی مولد ســازی  مخصوص املاک 
نیست و شهرداری با مولد سازی  ارزش افزوده برای 
شهر ایجاد می کند.« سروری با بیان اینکه فروش 
املاک را همیشه در شهرداری داشتیم، اضافه کرد: 
»یکی از موفقیت های بزرگ آقــای قالیباف در 
دوره ای که شهردار تهران بود، ابداع این موضوع 
یعنی درآمد غیرنقد به حساب می آمد که به صورت 
منسجم در آن زمان شروع شد. فروش املاک را 
همیشه داشتیم ولی الان علاوه بر فروش، استفاده 
حداکثری از آنهاست. مولد سازی  یعنی علاوه بر 
فروش، اســتفاده حداکثــری از زمین ها صورت 
پذیرد. به عبارتــی اقداماتــی روی زمین انجام 
می دهیم و ارزش زمین و درآمدهای شهرداری را 

چند برابر می کنیم.«
او درباره زمینه هایی که درآمد حاصل از مولدسازی 
برای شهرداری تهران ایجاد می کند، توضیح داد: 
»درآمدهای شهر در موضوعات مختلف از سوی 
شورای شهر سیاستگذاری می شود و سیاستگذاری 
حاکم بر شورای شهر در حال حاضر دلالت بر این 
دارد که درآمدهای مختلف را به سوی اولویت های 
اول شهر مانند حمل ونقل، محیط زیست، آلودگی 
هوا، ایمن سازی و... ســوق دهد.« بنا به گفته این 
عضو شورای شــهر تهران، طبیعتا شورای شهر 
سیاســتگذاری می کند و تمایل شهرداری بر این 
اســت که درآمدها را به حوزه عمرانی اختصاص 

دهد نه به حوزه های جاری. 
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تهران و موتورهایش در یک نگاه
در نگاه اول به بســیاری از مناطق تهران، 
به ویژه محدوده های مرکزی شهر و معابر آن، 
بیشتر از هر چیز انبوه موتورسیکلت هایی 
که در حال تردد هستند، به چشم می آید. 
ناوگان موتورسیکلت های تهران، علاوه بر آثار اجتماعی، فرهنگی 
و اقتصادی، پیامدهای محیط زیســتی فراوانی نیز بر پایتخت و 
شهروندان آن برجای می گذارد که در این مطلب نگاهی گذرا به 
برخی آمارها و اطلاعاتی خواهیم داشت که آگاهی از آنها خالی 

از لطف نیست.
بنابر آمار ارائه شــده توســط پلیس راهور، تا آبان۱۴۰۰ تعداد 
2میلیون و6۴۵هزار و 3۸۵دســتگاه موتورســیکلت در تهران 
پلاک گذاری شــده اند. البته به این عدد، آمار موتورسیکلت های 
فاقد پلاک را که اطلاعات آنها در پایــگاه اطلاعات پلیس راهور 

ثبت نشده است نیز می بایست اضافه کرد.
در سال۱۴۰۰، حدود 2۵۰هزار دستگاه موتورسیکلت در کشور 
تولید شــده که ۵هزار دســتگاه از آنها برقی بوده اند؛ درصورتی 
که براســاس قانون هوای پاک، می بایســت ۱۰درصد از سهم 
ســبد تولید )یعنی حدود 2۵هزار دستگاه( به تولید موتور برقی 

تخصیص می یافت.
بالغ بر ۹۰درصد موتورســیکلت های موجــود در تهران، دارای 
سیستم سوخت رسانی کاربراتوری هســتند. از این بین، تعداد 
یک میلیون و ۹۹۹هزارو3۰۹دســتگاه موتورســیکلت معادل 
۷6درصد از کل موتورسیکلت ها، فرســوده محسوب می شوند 
و جالب اینکه یک دستگاه موتورســیکلت کاربراتوری فرسوده 
معادل ۱۰دستگاه موتورسیکلت انژکتوری نو و معادل ۱3دستگاه 

خودروی بنزینی یورو۵، آلاینده منتشر می کند.
سهم موتورسیکلت ها از حمل ونقل روزانه در تهران در ساعات اوج 

ترافیک برابر ۱3درصد و در ساعات غیراوج برابر 6درصد است.
در ســال۱۴۰۰، فقــط 2۵۰دســتگاه موتورســیکلت از کل 
موتورسیکلت های تهران برای اخذ گواهی معاینه فنی به مراکز 

مکانیزه معاینه فنی مراجعه کرده اند.
هــر دســتگاه موتورســیکلت، ســالانه به طــور میانگیــن، 
 ۹۰۰کیلوگرم انــواع آلاینده هــای گازی و ذرات معلق، تولید

و منتشر می کند.
براساس آمار سیاهه انتشار سال۱3۹6 شهر تهران، 2۱.3درصد از 
انتشار آلاینده های گازی و ۱۰.۱درصد از انتشار ذرات معلق ناشی 
از تردد موتورسیکلت هاست. با برقی سازی کل موتورسیکلت های 
بنزینی تهران، به همین میزان انتشار آلاینده ها کاهش می یابد. 
درصورتی که کل موتورسیکلت های تهران برقی شوند، در روزهای 
آلوده سال به طور میانگین ۱۵ تا 2۰درصد از غلظت ذرات معلق 

هوا در تماس با مردم کاهش پیدا خواهد کرد.
استاندارد سازمان حفاظت محیط زیســت برای صدای عبوری 
موتورسیکلت ها براساس ظرفیت ســیلندر در مرحله تولید در 
کارخانه )COP ،TA( بین ۷۵ تا ۸۰دسی بل است؛ درصورتی که 
صدای عبوری موتورسیکلت ها در سطح شهر تهران براساس طول 
عمر و میزان کارکرد آنها، بالاتر از ۸۰دسی بل و به طور میانگین، 
بین ۸2 تا ۸۵دسی بل اســت. البته این میزان آلایندگی صوتی 
شامل موتورسیکلت های برقی- که یکی از مهم ترین مزیت های 

آن صدای بسیار پایین آنها به شمار می آید- نیست.
موتورســیکلت ها در بین وســایل نقلیه موتوری در انتشار صدا 
سهم ۴۹درصدی دارند. باتوجه به تردد زیاد موتورسیکلت های 
کاربراتوری در مناطق مرکزی شهر تهران به ویژه محدوده بازار و 
همچنین، استفاده از بوق به دلیل حجم بالای تردد و ترافیک، در 

این مناطق سطح آلودگی صوتی بسیار بالاست.
در کنار موارد بالا براساس آیین نامه ماده2 قانون هوای پاک تمامی 
دســتگاه های موضوع ماده ۵ قانون مدیریت خدمات کشــوری 
مکلفند ناوگان موتورســیکلت خود را برقی کننــد. در همین 
آیین نامه مقرر شــده که صدور مجوز جدید یا تمدید مجوزهای 
پیشین شــرکت های حمل ونقل بار و کالا منوط به برقی شدن 

ناوگانشان شود.
از آنجایی کــه جایگزینــی موتورســیکلت های کاربراتوری با 
موتورسیکلت های برقی از مؤثرترین راهکارهای کاهش آلودگی 
هواست، شهرداری تهران نیز این موضوع را در دستور کار جدی 
خود قرارداده و برنامه هــای کارآمدی را برای این موضوع درنظر 
دارد. در نخستین اقدام، طی تفاهمنامه ای با شرکت ملی پست 
جمهوری اسلامی ایران مقرر شده تمامی ناوگان این شرکت در 
شهر تهران با کمک شهرداری تهران با موتورسیکلت های برقی 
جایگزین شــوند که اخیرا آیین رونمایی از ایــن طرح با تحویل 
۱۰۰دستگاه موتورسیکلت برقی برگزار شد. همچنین شهرداری 
تهران برنامه توسعه ۷۰۰۰دستگاه موتورسیکلت برقی در سال 
آینده را در دست اجرا دارد. یقینا با کمک دولت و سایر نهادهای 
مربوطه می توان در اجرای این مهم تسریع صورت داد و در آینده 
نزدیک به نقطه ای رسید که اکثر موتورسیکلت هایی که در شهر 
تهران تردد می کنند، برقی باشــند. البته این مهم صرفا با ارائه 
تسهیلات و تشویقات مناســب برای راکبان قابل انجام بوده که 

منابع آن می بایست با کمک دولت تأمین شود.

* مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت هوای تهران

تشدید نظارت بر تره بارها
ایــوب فصاحــت، مدیرعامــل ســازمان 
مدیریــت میادیــن شــهرداری تهــران: 
با تشــکیل تیــم ناظــران ویــژه، نظــارت بر 
فعالیت میادین میوه و تره بار برای روزهای 
پایانی ســال و  ماه مبارک رمضان افزایش 
می یابــد تــا شــهروندان بتوانند بــا آرامش 
خاطــر، ارزاق و مایحتــاج موردنیــاز خود را 
از میادین میوه و تره بار تهیه کنند. گزارش 
بازدیدهــا از طریــق کانال هــای ارتباطــی 
ایجاد شده به صورت مستمر و دقیق رصد 

و بررسی می شود.

حســین دیانت سرشــت، معاون نظــارت و 
رســیدگی مرکز ســامانه ۱۳۷پلاس گفت: 
»امســال، پس از ادغام ســامانه های ۱۳۷ 
و ۱۸۸۸ و تشــکیل ۱۳۷پــلاس، بیــش از 
۲۰هــزار پیــام مردمی درخصــوص گزارش 
فســاد و تخلفــات در شــهرداری مــورد 
رســیدگی و بررســی سیســتمی و بازدیــد 
میدانی قرار گرفت که نتیجه آن، ارجاع ۵۰ 
هــزار مترمربع تخلــف به کمیســیون های 
مــاده ۱۰۰ و صــدور آرایــی از طــرف ایــن 
کمیســیون شــد.« به گفتــه او، براســاس 
پیگیــری  پیام هــای مردمــی، نزدیــک بــه 
۲۴۰میلیــارد تومــان به صــورت قطعــی 

به حساب شهرداری واریز شده است.
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مدیرعامل بهشت زهرا )س( گفت: »قبور 
دارای صاحب بعد از ۳۰ســال با هماهنگی 
۳طبقــه می شــوند، امــا  وراث متوفــی 
تصمیم گیری در مورد قبوری که ناشــناس 
هســتند؛ به دلیــل اینکــه متولــی خاصــی 
ندارنــد، نیــاز بــه دســتور شــرعی و قضایــی 
دارد.« محمدجواد تاجیــک در گفت وگو با 
همشهری آنلاین در رابطه با سرنوشت قبور 
حدود ۸هزار اموات ناشناس در ناحیه یک 
توضیح داد: »از زمان تأسیس بهشت زهرا 
مرسوم بوده است که هر سال، جنازه هایی 
که تحت هیچ شرایطی شناسایی نشده اند 
را در بهشــت زهــرا دفــن کننــد.« او دربــاره 
قبرســتان های جدیــد تهــران هــم گفــت: 
»سرنوشــت ایــن موضــوع در اوایــل ســال 
آینده روشن خواهد شد و نمی توان جزئیات 

جدیدی ارائه کرد.«

8000
قبر

۲شرط شهرداری برای ورود 
به پروژه های مشارکتی

معاون امور مالی و اقتصاد شهری شهرداری تهران 
از آسیب شناسی پروژه های مشــارکتی خبر داد 
و گفت: »شهر بدون مشــارکت اداره نمی شود و 
تنها راه مشارکت، کنترل 2شــرط انعقاد قرارداد 
حقوقی درســت و احراز صلاحیت شریک است.« 
به گزارش پایگاه خبری شــهر، آنطور که لطف الله 
فروزنده  اعلام کرد: ۵۰پروژه مشارکتی اجرا شده 
که ۱2 طرح آن کلان   و مابقی در ســطح مناطق 
است. او اضافه کرد: »برای این منظورتیمی را برای 
بررسی ابعاد حقوقی و اقتصادی این طرح ها انتخاب 
کرده ایم.بســیاری از این پروژه های مشــارکتی 
تعیین تکلیف شــده یا پرونده آنها در دادگاه است 
و در آنجا پیگیر مسئله هستیم.« فروزنده با تأیید 
ســودآوری تنها یک پــروژه مشــارکتی از میان 
۵۰ پروژه شهرداری تهران، گفت: »متأسفانه تنها 
یک پروژه مشارکتی به سودآوری شهرداری رسیده 
است که البته ۸ مورد دیگر نیز تعیین تکلیف شده 
اســت.« او با تأکید بر اینکه 2آســیب در گذشته 
داشتیم که ســعی می کنیم در پروژه های جدید 
تکرار نشــوند، افزود: »آسیب شناسی پروژه های 
قدیمی نشان داده که شــهرداری در نوع قرارداد 
ایراداتی داشــته؛ اما ما حالا قراردادهای حقوقی 
درستی منعقد می کنیم که منافع شهرداری تهران 
را تأمین کند. اکنون در پروژه های مشارکتی  احراز 
صلاحیت حرفه ای مشــارکت کننده از نظر توان 

مالی و اجرایی مورد توجه قرار می گیرد.«

نقل قول خبر

عدد خبر

 خبر

سیدمحمدمهدی میرزایی قمی*یادداشت

 مهم ترین رخدادهای ۲ماه اخیر 
معاینه فنی تهران

 خصوصی سازی
 4مرکز معاینه فنی

 تعداد مراکز 
معاینه فنی تهران

 تعداد مراکز 
معاینه فنی تهران

افزایش واحد های 
سیار

راه اندازی تعمیرگاه 
خودروی بانوان

راه اندازی 4مرکز 
پذیرش اینترنتی

الکترونیکی شدن 
گواهینامه معاینه فنی

اجرای طرح کنترل 
کنار جاده ای

الزام دستگاه های 
دولتی*

*آغــاز طــرح الــزام دســتگاه های دولتی بــه معاینه 
فنــی موتورســیکلت )طرحی کــه در فاز نخســت برای 
موتورســیکلت های متعلق به پلیس راهور آغاز شده است.(

میلیون دستگاه
ظرفیت سالانه 
خطوط معاینه 

فنی تهران

خط تعداد 
خطوط 

معاینه فنی 
کنونی تهران

واحد تعداد 
واحدهای 
سیار سال 

14۰۲معاینه 
فنی تهران

واحد تعداد 
واحدهای 

کنونی سیار 
معاینه فنی 

تهران

56

7

۲.6

15

تعداد خطتعداد نوع خط

174۹مرکزسبک- ثابت

77واحدسبک- سیار

33مرکزسنگین

611مرکزموتورسیکلت 

  آمار مراجعات به مراکز معاینه فنی تهران در 11ماهه امسال  1556۰۰۰دستگاه
   افزایش 5درصدی نسبت به مدت مشابه پارسال        مراجعه اول: 1184۰۰۰دستگاه

31 
درصد

۲8 
درصد

۲۰ 
درصد

17 
درصد

6 درصد 15 
درصد

 وضعیت ظاهری:
 1۹۲هزار دستگاه
 تست ترمز:
1۲۰هزار دستگاه

تعداد وسایل نقلیه تهران که معاینه فنی 
برتر دارند: 186هزار خودرو

 آلایندگی:
171هزار دستگاه

 هم راستایی:
 ۹۲هزار دستگاه

 کمک فنر:
 4۰هزار دستگاه )6درصد(
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 *

حافظت

لایحه فرونشست؛ امروز در 
شورای عالی استان ها

سیدمحمد آقامیری، رئیس کمیته عمران 
شــورای شــهر تهران: بــرای تدویــن لایحه 
فرونشســت زمیــن جلســات مختلفــی با 
حضور اســتادان و کارشناســان برجســته 
و دانشــگاهی در حوزه فرونشست برگزار 
کردیم که خوشــبختانه ماحصــل آن یک 
لایحه شــد. ایــن لایحــه در جلســه امروز 
شــورای عالی اســتان ها مورد بررســی قرار 
می گیــرد. اگــر لایحــه فرونشســت زمین 
در صحــن علنــی شــورای عالی اســتان ها 
مصوب شــود، بــه کمیســیون شــوراهای 
مجلس ارسال خواهد شد تا ۲کمیسیون 
تخصصی مجلس هم موضوع را پیگیری 

کنند.
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یگان حفاظت بانوان شهرداری 
راه اندازی می شود

مشاور شهردار تهران و فرمانده یگان حفاظت شهرداری تهران، از 
به کارگیری یگان حفاظت بانوان در این واحد با توجه به مطالعات 
و آسیب شناسی های صورت گرفته برای سال آینده خبر داد و 
گفت: »برای جلوگیری از بروز مشکلات و چالش های احتمالی، 
به کارگیری نیروهای زن برای سال آینده را درصورت تصویب 
شورای اسلامی شهر تهران در برنامه و دستور کار قرار داده ایم. 
در گام نخست و مرحله اول، قرار است حدود 2۰۰بانو برای نیروی 
یگان حفاظت شــهرداری تهران جذب شــوند. البته حتی اگر 
بتوانیم در گام اول ۱۰۰بانو را هم جذب کنیم، خوب و قابل قبول 
است.« به گزارش همشهری، سرهنگ سیدهادی موسوی افزود: 
»در تهران ۹ بوستان برای بانوان وجود دارد و در این فضا ها، باید 
حتماً از یگان حفاظت بانوان استفاده کرد تا از بروز مزاحمت در 
پارک ها برای بانوان جلوگیری کرد. این کار در حال حاضر توسط 
نیروهای پیمانکار انجام می شود؛ همچنین در اماکن و فضاهایی 
مانند ایستگاه های مترو، مراکز تفریحی و گردشگری از قبیل برج 

میلاد و... از یگان حفاظت بانوان استفاده خواهیم کرد.«


